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Če bi jaz odločal o digitalizaciji in umetni inteligenci: 

Mislimo, da je digitalizacija nekaj čemur se ne moremo več izogniti. Tehnologija in svet gresta naprej in 

mi gremo z njima. Po eni strani je to zelo dobro, ker ogromno stvari lahko naredimo hitreje in to že  s 

telefonom, ki ga imaš vedno pri sebi. Ni nam treba več v knjižnice ali vprašati koga, ki več ve o neki temi, 

vse imamo na telefonu. Umetna inteligenca pa nam danes lahko pomaga res s skoraj vsem kar je 

povezano z nekimi informacijami ali podatki. Pomaga lahko tudi v medicini in več različnih panogah kar 

je res dobro za vse človeštvo.  

To je načeloma vse zelo dobro, vendar pa moramo na vse to gledati tudi kritično. Veliko stvari, ki so jih 

prej delali ljudje jih danes lahko naredi umetna inteligenca, kar lahko ogroža veliko delovnih mest. 

Težava je tudi v tem, da se mi mlajši na to lahko prilagodimo, nekaterim, ki so že starejši ali pa manj 

tehnološko pismeni, pa to lahko povzroči veliko težav in bi jih s tem pustili zadaj. Umetna inteligenca 

mora biti pod nadzorom, ne smemo pustiti da umetna inteligenca naredi vse namesto nas in da 

verjamemo vse kar nam poda. Ker če bi vsi uporabljali samo še umetno inteligenco verjetno čez nekaj 

generacij ne bi več znali razmisliti, ampak bi to za nas opravljala umetna inteligenca, kar bi bilo res slabo 

ker potem bi nas nekako lahko kontrolirala.  Moramo paziti na to, da ima pri UI stvareh zadnjo besedo 

vedno človek, ne da mislimo da ima UI  vse prav.  

Potrebno bi bilo poskrbeti za izobraževanje o umetni inteligenci vseh; mladi, starejši in zaposleni bi 

morali imeti možnost, da se naučimo pravilno uporabljati umetno inteligenco in da sploh razumemo  

kaj umetna inteligenca je. Poleg tega bi rabili uvesti zakone, ki bi ščitili ljudi pred zlorabo umetne 

inteligence, da ta tehnologija ne bo bolj škodovala ljudem kot koristila, da ne bomo le številke v sistemu, 

ki bi jih nadzorovala umetna inteligenca.  

Na koncu pa bi rekli tako: umetna inteligenca ima zelo velik potencial, da nam pomaga in tudi, da nam 

zelo škoduje. Zato se jo rabimo naučiti uporabljati in razvijati pametno. Tehnologija naj služi nam, ne 

mi njej. 
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